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Jak vnímáte současnou situaci FNO? 

Jakýkoli neklid v jakékoli organizaci je vždy negativní, zvláště pokud se týká velkého a
důležitého zdravotnického zařízení. Po odvolání ředitelů bývá obvykle do ukončení
výběrového řízení pověřen vedením někdo se zkušeností s řízením nemocnice. V případě
FNO byl pověřen vedením ambulantní lékař, navíc s ne ideálními vztahy s lékařskou
fakultou a Ostravskou univerzitou, což pochopitelně vyvolalo řadu obav a nejistot.

Sílí hlasy, že může být ohrožena LF. 

Fakultní nemocnice jsou zásadním partnerem lékařských fakult a spolupráce těchto dvou
institucí je nesmírně důležitá pro rozvoj obou, především v oblasti vědy. Fakulty jsou
nicméně zcela autonomní a kvalita výuky nezávisí na kvalitě nemocnice či jejího vedení.
Lékařská fakulta v Ostravě není situací ve FN jakkoli ohrožena. Při obtížné spolupráci však
může být zpomalen její další rozvoj.

Má Ostravská univerzita vliv na výběrové řízení ředitele FNO?

Já jsem se před několika týdny s panem ministrem setkal a postoj univerzity i fakulty mu
vysvětlil, nicméně univerzita přímý vliv nemá. Členem komise, která vybírá ředitele
fakultních nemocnic, bývá obvykle zástupce lékařské fakulty či univerzity. Univerzita však
oslovena nebyla, a pokud vím, tak ani naše lékařská fakulta. Jsem si nicméně jist, že
komise vybere do funkce ředitele člověka, který nejen že bude schopen dobré spolupráce
s lékařskou fakultou, ale především bude zárukou zajištění dobré zdravotnické péče nejen
pro Ostravu, ale celý náš kraj.


